
Protokół N XL VIII.2023 

z XLVIII Sesji ady Gminy Słubice 


odbytej w dniu 11 stycznia 2023 r. 


Obrady XL VIII Sesji Rady Gminy S ubice odbyły się w godz. 10.28-11.36 oraz były 
transmitowane na żywo w Internecie. Obrady prowadził przewodniczący Sławomir 

Januszewski. 
Stan Rady - 15 osób 
Obecnych - 15 osób tj. 100%. 
W sesji udział wzięli: 

l. Jacek Kozłowski - wójt, 
2. Prze~ysław Nowacki . --: sekretarz g,rll[iny, 
3. radm według załączonej lIsty obecnoscl, 
4. sołtysi według załączonej listy obecno ci. 

Do pkt. l 
Sławomir Januszewski - przewodn czący Rady otworzył obrady XLVIII sesji Rady 

Gminy Słubice, powitał wszystkie panie i panów radnych, sołtysów, wójta, skarbnik, 
sekretarza. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesj i uczestniczy 15 radnych, 
co oznacza, że Rada Gminy Słubice może Iradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do pkt. 2 
Przewodniczący poddał pod głosow nie porządek obrad, który został dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. R~dni nie mieli żadnych uwag. 

W wyniku jawnego głosowania rada - s an 15 obecnych jednogłośnie przyjęła porządek 

obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

l. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności międzyse yjnej Wójta Gminy za okres od 16 grudnia 2022 r. 

do 10 stycznia 2023 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie sprawozdań z działalności K ! misji Rady Gminy za 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gmi~y Słubice na rok 2023, 

b) rozpatrzenia skargi na działalność fójta Gminy Słubice. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

8. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rad Gminy. 

9. Przyjęcie protokołu z XL VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

10. Sprawy różne. 

11 . Zakończenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy za okres od 16 grudnia 2022 r. 

do 10 stycznia 2023 r. (materiał w załącz Iniu). 
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Do pkt. 4 

Radny Dariusz Woliński poprosił o zwrócenie się z zapytaniem do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Płocku kiedy zostaną wycięte krzewy na całej długości drogi 6915 

od Wymyśla po Nowosiadło, Juliszew w stronę Piotrkówka. Powiedział również, że do dnia 

dzisiejszego nie rozpoczęto remontu tej drogi. W Juliszewie ona ma odpowiednią szerokość. 

Na tej długości po opadach stoją duże ilości wody, które są zagrożeniem dla kierowców 

i mieszkańców. Do tej pory nie zrobiono z tym nic. Niech Zarząd Dróg się określi kiedy 

zaczną coś z tym robić. Zwrócił się również z prośbą o posypanie kruszywa na drogę 

z Juliszewa w kierunku Zycka. Jest tam kilka miejsc newralgicznych. W imieniu 

mieszkańców zapytał czy i kiedy w ośrodku zdrowia w Słubicach pojawi się stomatolog. 

Radny Stanisław Szymański zwrócił się z prośbą o poprawienie drogi wAlfonsowie, 

bo nie można tą droga przejechać. 

Radny Waldemar Stańczak, w imieniu mieszkańców ulicy Polnej, poprosił 

o uzupełnienie najgorszych ubytków na drodze, by mieszkańcy mogli przejechać do posesji. 

Radny Jacek Ambroziak zapytał czy wiadomo coś o pozyskaniu dentysty w gminie. 

Do pkt. 5 
Przewodniczący Sławomir Januszewski przeszedł do następnego punktu. Poprosił 

przewodniczących poszczególnych komisji o zaprezentowanie sprawozdań z działalności 

komisji za 2022 rok. Jako pierwszemu udzielił głosu rademu Stanisławowi Szymańskiemu 
członkowi Komisji Rewizyjnej (materiał w załączeniu). W kolejności udzielił głosu radnej 
Sylwii Góreckiej - przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 
Publicznego, Zdrowia, Opieki Społecznej (materiał w załączeniu), radnemu Piotrowi 
Ziółkowskiemu - przewodniczącemu Komisji Planowania Gospodarczego, Infrastruktury, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Budżetu i Finansów (materiał w załączeniu). Na koniec 
sprawozdanie odczytała radna Milena Kamińska - przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji (materiał w załączeniu). 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie sprawozdań przewodniczącym 

poszczególnych komisji. 
Pytań, bądź uwag nie zgłoszono. 
Radni zaopiniowali pozytywnie przedstawione sprawozdania. 

Do pkt. 6.1) 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2023. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2023 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 6.2) 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Słubice 

przedstawił przewodniczący Rady Gminy Sławomir Januszewski. 

Pytań i uwag nie zgłoszono . 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała w sprawIe rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Słubice 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stanow załącznik do protokołu. 

Do pkt. 7 
Wójt odpowiedział radnemu Dariusj owi Wolińskiemu, że taka interpelacja była już 

raz składana. Urząd Gminy ponowi in erpelację. Będzie poruszony temat poboczy , 

zakrzaczeń i utrzymania dróg podczas zimy Po ostatnich oblodzeniach droga na odcinku od 

Piotrkówka do Słubic była w stanie kata . trofalnym. Jechało się tam jak po lodowisku. 

Pomimo próśb niewiele się udało zrobić. 

Radny Dariusz Woliński poprosił, 9Y w piśmie znalazło się zapytanie kiedy Zarząd 

Dróg Powiatowych zrobi drogę przez r liszew. Droga w większości jest za wąska 

i w katastrofalnym stanie. 

Wójt odpowiedział, że droga jest pó i co na etapie projektowania. Co do finansowania 

i finalizacji przedsięwzięcia nie wiadomo co, dalej. 

Wójt następnie odpowiedział ratinym Jackowi Ambroziakowi i Dariuszowi 

Wolińskiemu, że prowadził dwie rozmowy w kwestii prowadzenia działalności stomatologa. 

Obie osoby nie były zainteresowane. Jest eszcze trzeci kontakt. Jeśli coś się w tej kwestii 

zmieni to wójt poinfonnuje radnych i mies+ańCów. 
Odpowiedział radnym Waldemarowi Stańczakowi i Stanisławowi Szymańskiemu w 

kwestii bieżącego utrzymanie dróg, by zgłaszać na bieżąco ubytki w drogach. Pogoda jest 

teraz mało sprzyjająca przede wszystkim Ia drogach gruntowych. Na niektórych odcinkach 

sypanie piasku nic nie daje. 

Do pkt. 8 

Przewodniczący Rady Gminy poinfonnował, że protokół z XLVI sesji Rady Gminy 

Słubice zost~ł ~rzes~a~y do radnych dr~gą łle,ktroniczną. 
Radm me mIelI żadnych zapytan, bądz uwag. 


W głosowaniu brało udział 15 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 


Protokół z XLVI sesji Rady Gmi y Słubice wraz z imiennym rejestrem głosowań 


stanowi załącznik do protokołu . 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XLVII sesji Rady Gminy 

Słubice zost~ł ~rzes~a~y do radnych dr~gą iele,ktroniczną. 
Radm me mIelI żadnych zapytan, bądz uwag. 

W głosowaniu brało udział 15 radl1i~ch. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
Protokół z XLVII sesji Rady Gminy Słubice wraz z imiennym rejestrem głosowań 

stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 10 

Sohys Elżbieta Machała zapytała ·czy planowane są obchody Dnia Seniora. Zapytała

również ile kosztowało gminę WYkuPieni~ terenów za kościołem na przebudowę placu. 

. ~adna Tere.sa Sitkiewicz. zgłos ~ła, że d~oga "! Ja~nie w ~tronę B~zezin j~st 
meprzeJezdna. PrOSIła o podsypame pobocza drogI powIatowej w Jamme. ZgłOSIła rówmeż 

drogi na Grzybowie, gdzie są doły pełne / wody. Również zgłaszała drogę od przepompowni. 
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Nie można tam przejechać. Dół 200 metrów od asfaltu jest bardzo głęboki. Prosiła 

o podcięcie gałęzi na Jasnym Porębie. Zapytała również czy gmina będzie składała wnioski 
na naprawę dróg do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, ponieważ jest nabór. 

Sołtys Elżbieta Machała, w imieniu mieszkańców, zapytała co z węglem, ponieważ 

mieszkańcy kupują węgiel w innej gminie i jest dobry, a w gminie Słubice nie. Zapytała czy 

woda na Grzybowie nadaje się do spożycia . 

Radny Stanisław Szymański powiedział, że piasek w Alfonsowie leży przy drodze już 

kilka lat i może przydałby się na drogi. Można go wykorzystać. W kwestii węgla zgodził się 

z sohys z Bud, że węgiel ma dużo miału i ludzie, którzy za niego zapłacili czekają 

na przywiezienie lepszego. 

Wójt odpowiedział, że Dzień Seniora odbędzie się 21 stycznia. Zostaną rozwiezione 

zaproszenia do mieszkańców. O godzinie 12:00 będzie msza a następnie uroczystość w Sali 

bankietowej "Rafallo" w Bończy. 

Wójt odpowiedział sołtys Elżbiecie Machała, że wstępnie projekt placu za kościołem 

w Słubicach był pokazywany. Przetarg będzie ogłoszony w lutym. Ceny działek zostały 

udostępnione na sesji i w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeżeli ktoś chciałby uzyskać taką 

odpowiedź to prosił o kontakt z Urzędem Gminy to udostępni taką informację. Informacja 
cały czas widnieje na stronie internetowej. W kwestii węgla - jeśli jest węgiel na składzie 

to zostaje on przywożony. Wójt prosił o to, by nie mówiono, że w innych gminach jest tak 

a nie inaczej. Pan sekretarz ma zdjęcia z innych gmin jak wygląda węgiel tam a jak w naszej 

gminie. Gmina nie ma żadnego wpływu na to jaki węgiel będzie przywieziony. Tylko jedna 

mieszkanka zgłosiła zastrzeżenia do węgla. Do tej pory węgiel był odbierany z Kutna, teraz 

będzie z Konina. Jest problem z węglem i tego węgla na tych składach nie ma. Wczoraj 

zostały podpisane aneksy do umowy na kolejne dwa składy, gdzie można odebrać węgiel. 

Sekretarz odniósł się do tego, że również słyszał , że węgiel gdzieś tam jest lepszy niż 

ten samorządowy , ponieważ jest to węgiel komercyjny. Być może chodzi o ten węgiel a nie 

o ten samorządowy. Ten rządowy węgiel tez się wypala. Może być trochę miału. Może być 

też mokry, ponieważ było dużo deszczu. 

Wójt odpowiedział radnej Teresie Sitkiewicz, że w interpelacji również odniesie się 

do drogi w Jamnie. Pozostałe odcinki dróg przyjmuje do wiadomości i do realizacji. 

W kwestii drogi w stronę Brzezin to najpierw trzeba zrobić drogę na Alfonsowie, ulicy Polnej 

i dopiero tę. W pierwszej kolejności trzeba zadbać o drogi służące przede wszystkim 

mieszkańcom gminy Słubice. Przy tamtej drodze jest problem formalno-prawny, ponieważ 

w dokumentach droga nie przebiega tak jak jest w rzeczywistości. Są tam również działki 

prywatne. 
Następnie odpowiedział radnemu Stanisławowi Szymańskiemu, że zabierze się piasek 

i wykorzysta. 

Wójt odpowiedział sołtys Elżbiecie Machała, że woda już jest zdatna do spożycia, 

tylko, że mieszkańcy Bud nie korzystają z wody z Stacji Uzdatniania Wody w Grzybowie. Na 

bieżąco badania wody są robione. Pojawiają się awarie, ale na bieżąco są usuwane. 
Wójt poinformował, że sytuacja z ogrzewaniem w Szkole Podstawowej w Słubicach 

diametralnie zmieniła się na przełomie roku 2018/2019. Wójt pracował tam przez 17 lat 

i kiedyś czasem temperatura w pomieszczeniu wynosiła ledwo 10 stopni . Teraz jest 

zdecydowanie cieplej. Można to udowodnić po ilości zużycia oleju opałowego. Jeżeli jest 
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awaria pieca to jest przerwa w ogrzewaniu. rzeczywiście na początku roku wystąpiła awaria 

pieca i 3 godziny nie było ogrzewania. Jedl ak temperatura na zewnątrz wynosiła 10 stopni 

na plusie. 

Wójt poprosił mieszkańców, by ko zystali z kanalizacji zgodnie z przeznaczeniem. 

Poinformował, że jeśli ktokolwiek zadzwohi, by udrożnić komuś kanalizację nikt tego nie 

zrobi. Z kan~lizacji ro~i się śmie~nik. ~~żna tan: wr~ucić wszystko: a k~nalizac!a. się 
zapycha. Gmma odpowiada za głowną iI?lę kanalizaCYJną. Chusteczki nawilżane I mne 

odpadki systematycznie psują pompy. Koszty naprawy takiej pompy to koszt około 4 tysiąca 
złotych. I 

Sołtys Elżbieta Karasek podziękowała za naprawę hydrantów na Potoku. Zapytała czy 

zostało wysłane pismo do Zarządu Dróg od+śnie drogi powiatowej przez Potok. 

Wójt odpowiedział, że teraz jest pużo wód gruntowych ze względu na pogodę. 

Wszystkie odc.inki d~ó.g .po.wiato,wych z~sta~ą zgłosz~~e do Z~rządu Dr,óg. . . .. 
Poprosił własclclelI rowow by nie zasypywali Ich, pOnieważ znow dOJdZie do sytuacJI, 

gdzie woda wyst~pi na pola.. I . .. . 
Przewodniczący Sławomir Januszewski powiedział, że podobno Jest problem 

z węglem i że ludzie pozapisywali się po odbiór i tego nie odbierają. Blokują kolejkę a inni 

ludzie czekają i naprawdę tego węgla pOI~rZebUją. Jeśli ktoś zapisał się po odbiór węgla 
to powinien podjąć decyzję czy ten wępiel odbiera czy nie. Jakość wizualna nie jest 

wyjątkowa, ale ten węgiel się pali. Poprosił wszystkich, by zdecydowali czy chcą odebrać 

węgiel i nie blokowali kolejki. 

Do pkt. 11 I 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad XLVIII Sesji Rady 

Gminy w dniu 11 stycznia 2023 r. zbstał wyczerpany. Podziękował Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystki l osobom oglądającym sesję drog elektroniczną, 
po czym je zamknął. 

Protokołowała 

.r.fb9~~ 
Kinga Bartosiak 
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